
Protokół Nr VI/2024 
z VI sesji Rady Miasta Zgierza 
z dnia 24 października 2024 r 

Pod przewodnictwem Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza Łukasza 
Wróblewskiego oraz Wiceprzewodniczącej RMZ Elżbiety Gacy. 

Sesja odbyła się w sali 114 Urzędu Miasta Zgierza. Obrady rozpoczęto 
24 października 2024 r. o godz. 9:01, a zakończono o godz. 15:16 tego 
samego dnia. 

Zestawienie obecności radnych: 
• Ustawowa liczba radnych - 23, 
• Stan faktyczny radnych - 23, 
• Radni obecni - 23 (Antczak Zbigniew, Boś Anna, Czekalski Paweł, 

Dziedzic Tomasz, Filipowicz Jakub, Frątczak Łukasz, Gaca Elżbieta, 
Grzelak-Makowczyńska Agata, Hiliński Marek, Jaborski Michał, 
Jagielski Przemysław, Łęcka-Andrzejewska Alina, Karasiński 
Krzysztof, Krysztofiak Paulina, Krzewina Elżbieta, Kwiatkowski 
Jakub, Linkowski Artur, Matuszewski Piotr, Mięsok Andrzej, Piłacik 
Andrzej, Szulc Sebastian, Wojtera Nadja, Wróblewski Łukasz). 

• Radni nieobecni - 0. 

Zestawienie obecności Przewodniczących Zarządów Osiedli: 

• Obecni - 8 (Kinga Błaszczyk, Violetta Drewnowska, Elżbieta 
Frankowska, Katarzyna Józefowicz, Adam Kowalski, Grażyna 
Kurasik, Wiesława Partycka, Przemysław Swędrak). 

• Nieobecni - 2 (Dorota Jatczak, Paweł Dziemdziela). 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Uwagi do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z V sesji. 
4. Interpelacje i zapytania radnych. 
5. Wnioski jednostek pomocniczych. 
6. Zapytania i wolne wnioski. 
7. Zapytania mieszkańców. 
8. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz zapytania. 
9. Oświadczenia radnych. 

10. Analiza oświadczeń majątkowych radnych i osób zobowiązanych do ich 
złożenia Prezydentowi Miasta Zgierza (Druk nr 347-2024 i Druk 368-
2024). 

11. Analiza stanu przygotowań do opracowania planu ogólnego Gminy 
Miasto Zgierz (Druk nr 348-2024). 

Zarejestrowano w dniu 
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12. Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie wskazania 
przedstawicieli Rady Miasta Zgierza w Zgierskim Zespole ds. 
wielkoobszarowych terenów zdegradowanych (Druk nr 351-2024). 

13. Przyjęcie deklaracji w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Zgierza 
(Druk nr 349-2024). 

14. Przyjęcie deklaracji w sprawie powołania Rady Kobiet Miasta Zgierza 
(Druk nr 350-2024). 

15. Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych w sprawie: 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Dalekiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 352-2024), 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Nowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 353-2024), 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ludowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 354-2024), 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Lotniczej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 355-2024), 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Fijałkowskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 356-2024), 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Długiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 357-2024), 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sokołowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 358-2024), 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Leopolda Staffa w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 361-2024), 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Przygranicznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 360-2024), 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Republikańskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 359-2024), 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kontrewers w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 365-2024), 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Moniuszki 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 364-2024), 

m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bartosza Głowackiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 366-2024), 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Romana Skupińskiego 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 362-2024), 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Skośnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 363-2024). 

16. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk 
nr 373-2024), 

b) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 
22 października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 374-2024), 



c) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 
maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, 
nabywania i wykupu (Druk nr 375-2024), 

d) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 
24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 376-2024), 

e) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji rządowej 
zleconych miastu (Druk nr 377-2024), 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 
(Druk nr 378-2024), 

9) zmiany uchwały Nr LV/764/2022 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 
listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawek i zwolnień w podatku 
od nieruchomości na terenie miasta Zgierza (Druk nr 379-2024), 

h) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych (Druk nr 371-2024), 

i) ustalenia stawek opłaty targowej, określenia inkasenta, 
wynagrodzenia za inkaso oraz zasad poboru i przekazywania opłaty 
targowej na terenie miasta Zgierza (Druk nr 372-2024), 

j) ważności wyborów Rady Osiedla Rudunki w Zgierzu (Druk nr 369-
2024), 

k) wyrażenia zgody na dokonanie przez Gminę Miasto Zgierz darowizny 
prawa własności nieruchomości gruntowych położonych w Zgierzu 
przy ul. Wiosny Ludów 5, ul. Wiosny Ludów 38-44, ul. Wiosny Ludów 
50, ul. Wiosny Ludów 52, ul. Wiosny Ludów 54, ul. Wiosny Ludów 
56, ul. Wiosny Ludów 58, ul. Wiosny Ludów 72, ul. Wiosny Ludów 
73, ul. Wiosny Ludów 73-75, ul. Wiosny Ludów 77, ul. Wiosny 
Ludów 79-81, na rzecz Powiatu Zgierskiego (Druk nr 380-2024), 

I) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia 
wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa modernizacja 
energetyczna budynków komunalnych na terenie Gminy Miasto 
Zgierz" w ramach naboru w trybie pozakonkursowym dla działania 
FELD.02.02 Odnawialne źródła energii - ZIT Łódzki Obszar 
Metropolitarny w ramach programu regionalnego Fundusze 
Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (Druk nr 370-2024), 

m) zmieniająca uchwałę Nr V/128/2024 w sprawie kierunków działania 
Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do określenia warunków 
i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, położonego w Zgierzu 
zamkniętego składowiska odpadów innych niż niebezpieczne 
i obojętne (Druk nr 381-2024), 

n) zasad gospodarowania nieruchomościami przez Prezydenta Miasta 
Zgierza (Druk nr 382-2024). 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między sesjami (Druk 
nr 367-2024). 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza z działalności 
między sesjami. 
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19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ. 
20. Zamknięcie obrad sesji. 

Pkt 1 Otwarcie sesji 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przywitał wszystkich przybyłych na 
sesję. Na podstawie listy obecności stwierdził kworum i tym samym 
prawomocność obrad. Otworzył VI sesję Rady Miasta Zgierza. Poprosił 
wszystkich o powstanie w celu uczczenia minutą ciszy zmarłej 
społeczniczki, wieloletniej radnej Rady Osiedla Przybyłów poprzednich 
kadencji pani Aleksandry Kapczyńskiej. 

Pkt 2 Uwagi do porządku obrad 

Brak uwag do porządku obrad. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 3 Przyjęcie protokołu z V sesji 

Radny A. Mięsok zgłosił uwagę do protokołu dotyczącą błędu pisarskiego 
na stronie 46 dokumentu w wypowiedzi Przewodniczącego RMZ 
Ł. Wróblewskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przyznał, że w protokole pojawił się 
błąd i zgłosił autopoprawkę do protokołu poprzez zastąpienie wyrazu 
„pawiem" wyrazem „pewien" i poddał protokół pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia protokołu z V sesji. 
Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5. 

Protokół Nr V/2024 został przyjęty. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazał prowadzenie obrad VI sesji 
RMZ Wiceprzewodniczącej RMZ E. Gacy. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przejęła prowadzenie obrad VI sesji 
RMZ i przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 
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Pkt 4 Interpelacje i zapytania radnych 

Radny A. Mięsok złożył interpelację w sprawie ograniczenia parkowania 
samochodów oraz namalowania przejść dla pieszych na wysokości 
przedszkola przy ulicy Chemików. 

Radny M. Jaborski złożył interpelacje w sprawach: 

- uporządkowania terenu przy ulicy Miroszewskiej, 

- zapewnienia oświetlenia na przejściu dla pieszych między „Sezamem" 
a budynkiem przy ulicy Witkacego 2. 

Radny P. Czekalski złożył interpelacje w sprawach: 

- wyjaśnień w temacie budownictwa ochronnego i Obrony Cywilnej, 

- naprawy biletomatu przy Placu Kilińskiego, 

- planu funkcjonowania strzelnicy golfowej na terenie Malinki w 2025 roku. 

Radny S. Szulc złożył interpelacje w sprawach: 

montażu elementów odblaskowych na przejściu dla pieszych 
zlokalizowanym w Zgierzu przy ul. Łódzkiej, 

- schronów zlokalizowanych w Zgierzu, 

- pojazdów służbowych będących w posiadaniu Urzędu Miasta Zgierza. 

Radny J. Kwiatkowski złożył interpelacje w sprawach: 

- odbioru całorocznego boiska pod balonem na terenie MOSIR, 

-Młodzieżowej Rady Miasta Zgierza i zamieszczania informacji w BIP. 

Radny T. Dziedzic złożył interpelacje w sprawach: 

- braku udostępnienia Radzie Miasta Zgierza opinii prawnej związanej 
z aneksowaniem w 2024 r. umowy z firmą Markab Sp. z o.o., 

- przywrócenia do pracy pracownika, z którym rozwiązano umowę o pracę, 
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- przedstawienia przedsiębiorcom zasad procedury bezkosztowego 
użyczenia terenu miejskiego z przeznaczeniem na działalność gospodarczą 
z opcją docelowej, bezprzetargowej dzierżawy tegoż terenu - na 
przykładzie firmy ZWIR-MAX Firma Przemysław Skupiński. 

Radna A. Łęcka-Andrzejewska złożyła interpelację w sprawie regulaminu 
korzystania z zasobów Zgierskiego Centrum Seniora. 

Radny J. Filipowicz złożył interpelację w sprawie zabezpieczenia środków 
finansowych w budżecie miasta Zgierza na 2025 rok z przeznaczeniem na 
uruchomienie miejskiego programu (akcji) - darmowego mycia 
i sprzątania grobów. 

Radny Ł. Frątczak złożył interpelację w sprawie propozycji Prezydenta 
Miasta Zgierza odnośnie trudnej sytuacji budżetowej Miasta. 

Radny P. Jagielski złożył interpelacje w sprawach: 

- pożaru przy ulicy Narutowicza 15 - przedstawienie informacji 
dotyczących przyszłości budynku, 

- pożaru przy ulicy Narutowicza 15 - pomocy poszkodowanym, 

- wycinki drzew na tyłach Specjalnego Ośrodka Szkolno - Wychowawczego 
oraz bloku nr 4 przy ul. Parzęczewskiej, 

- wniosku o przedstawienie wyjaśnień dotyczących prac i kosztów 
związanych z przygotowaniem nowej umowy z przewoźnikiem (MUK), 

- Biuletynu Informacji Publicznej Urzędu Miasta Zgierza, 

- parkingu przy Komendzie Powiatowej Policji w Zgierzu, 

- wjazdu na parking przy „Sezamie". 

Radny K. Karasiński złożył interpelację w sprawie zmiany organizacji 
miejsc parkingowych przy Starym Młynie. 

Radna E. Krzewina złożyła interpelację w sprawie równania ulic 
gruntowych na terenie osiedla Proboszczewice. 



Radny J. Filipowicz zgłosił wniosek formalny o zmianę porządku obrad 
poprzez przeniesienie punktu 9 Oświadczenia radnych do punktu 16 przed 
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza. 

Głosowanie w sprawie: zmiany porządku obrad poprzez przeniesienie 
punktu 9 Oświadczenia radnych do punktu 16 przed Sprawozdanie 
Prezydenta Miasta Zgierza. 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 12, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza nie przyjęła wniosku formalnego, tym samym 
nie zmieniła porządku obrad VI sesji. 

Wiceprzewodnicząca E. Gaca złożyła interpelację w sprawie możliwości 
umieszczania zgrabionych przez mieszkańców liści z pasa drogowego 
w workach i odbioru ich przez odpowiednie służby a także umieszczania 
liści również w workach z prywatnych trawników tak, jak było to kiedyś. 

Brak dalszych zgłoszeń. 

Wiceprzewodnicząca E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 5 Wnioski jednostek pomocniczych 

V. Drewnowska, Przewodnicząca Zarządu Osiedla Piaskowice-Aniołów 
w Zgierzu złożyła wniosek o zagospodarowanie działek gminnych 
mieszczących się przy Powiatowym Urzędzie Pracy w Zgierzu. 

E. Frankowska, Przewodnicząca Zarządu Osiedla Chełmy-Adelmówek 
w Zgierzu złożyła wniosek w sprawie zamontowania lustra drogowego na 
wyjeździe z ul. Myśliwskiej w ul. Łódzką. 

P. Swędrak, Przewodniczący Zarządu Osiedla Przybyłów w Zgierzu złożył 
wniosek o wykonanie prawoskrętu z ulicy IMaja w ulicę Piłsudskiego oraz 
o zamontowanie znaku nakazującego zwolnienie kierowcom jadącym ulicą 
Piłsudskiego w stronę mostu. 

Brak dalszych zgłoszeń. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 6 Zapytania i wolne wnioski 

Brak zgłoszeń. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 
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Pkt 7 Zapytania mieszkańców 

Wiceprezes klubu sportowego „Olimpijka" działającego na terenie MOSIR 
Zgierz, którego dyscypliną sportową jest łyżwiarstwo figurowe zabrał głos 
w temacie możliwości zwiększenia wsparcia finansowego ze strony Miasta 
na działalność klubu a także pomocy niematerialnej. Przedstawił zadania 
realizowane przez klub oraz możliwości rozwoju. Mówił o osiąganych 
sukcesach oraz rosnących kosztach utrzymania klubu. 

Mieszkaniec Zgierza zapytał, czy w Zgierzu istnieje nadzór nad 
„zaśmiecaniem", „że w sumie to stary obręb Zgierza na śmieciach jest". 
Odniósł swoje pytanie do terenu przy cmentarzu komunalnym. 
W kolejnym swoim pytaniu Mieszkaniec nawiązał do cmentarza przy ul. 
Piotra Skargi - kiedy Miasto zrewitalizuje częściowo kwaterę legionistów 
oraz pomnik ku pamięci ofiar 1939 roku. Dodał, że pomnik przy łaźni 
miejskiej także niszczeje. Poruszył temat termomodernizacji zgierskich 
szkół podstawowych w kontekście zmniejszenia zapotrzebowania na 
energię w placówkach. 

Kolejny Mieszkaniec Zgierza złożył wniosek związany z oszczędnościami, 
aby radni obniżyli sobie diety o około tysiąc złotych. 

Brak dalszych zgłoszeń. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 8 Udzielenie odpowiedzi na interpelacje, wnioski oraz 
zapytania 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski przypomniał o składaniu 
interpelacji, wniosków oraz zapytań w formie pisemnej, na które 
odpowiedzi udzielone zostaną w statutowym terminie. 

Odnośnie wystąpienia wiceprezesa klubu „Olimpijka" zachęcił do kontaktu, 
dodał, że w ramach funkcjonującej już współpracy podejmowane są 
określone działania w celu dostosowania do potrzeb, chociażby godzin 
funkcjonowania lodowiska. W kwestii pomników, jest to zawsze działanie 
zlecone w imieniu Urzędu Wojewódzkiego, grób legionistów był 
remontowany, pomnik ofiar 1939 roku wymaga faktycznie interwencji 
i taka będzie przez Miasto podejmowana. W kwestiach poruszonych przez 
Radnego P. Czekalskiego odnoście decyzji ZRID, a konkretnie realizacji 
ulicy Milenijnej, decyzja jest cały czas aktualna i obecnie realizowana jest 
inwestycja przebudowy ulicy Milenijnej. W kwestii spraw osobowych 
dotyczących Urzędu Miasta Zgierza oraz tematu Biuletynu Informacji 
Publicznej Prezydent powiedział, że doszło do rozwiązania stosunku pracy 
za porozumieniem stron między innymi z uwagi na fakt niedopełnienia 
obowiązków służbowych wynikających z aktualizacji dokumentów 
w zakresie obowiązków pracownika. Odniósł się do tematu ćwiczeń 
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realizowanych przez Państwową Straż Pożarną, które prowadzone są 
cyklicznie. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 9 Oświadczenia radnych 

Radny P. Matuszewski odniósł się do wystąpienia wiceprezesa klubu 
„Olimpijka" jako Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu 
i Rekreacji RMZ oraz zaprosił go na najbliższe posiedzenie Komisji w celu 
omówienia sytuacji i próby znalezienia najlepszego rozwiązania. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wypowiedział się w kwestii rozwiązania 
umowy z pracownikiem Urzędu, poruszył temat kontaktów pracowników 
z Radnymi Rady Miasta Zgierza, oraz wewnętrznego spotkania 
pracowników z władzami Miasta. Oznajmił, że radni mają prawo do 
kontaktów z pracownikami Urzędu w celu pozyskania stosownych, 
interesujących ich dokumentów, a pracownicy mają obowiązek pomocy 
Radnym w tym zakresie. 

Jedna z naczelniczek Urzędu Miasta Zgierza powiedziała, że 
Przewodniczący posiada nieprawdziwe informacje dotyczące tego, co 
zostało naczelnikom przekazane na wewnętrznym spotkaniu 
z Prezydentem. 

Radny J. Filipowicz zapytał Przewodniczącego, czy po słowach naczelniczki 
jest w stanie przeprosić Pana Prezydenta. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski stwierdził, że swoje informacje opiera 
na kilku różnych źródłach, ale jeżeli ktoś przekręcał słowa Pana 
Prezydenta, to nie Przewodniczący będzie za to przepraszał, bo wie, jakie 
informacje otrzymał. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski powiedział, że dziś padły słowa 
dotyczące chęci współpracy, odniósł się do rozmowy z Przewodniczącym 
RMZ Ł. Wróblewskim tuż po wspomnianym zdarzeniu, i skoro nie daje 
wiary pewnym słowom, to nie powinien wierzyć także w inne. Dodał, że 
dziś wyjaśnił okoliczności całej sytuacj, co ma wpływ na poruszane 
tematy. Zaznaczył, że decyzje dotyczące stosunków pracy w Urzędzie są 
wyłącznymi uprawnieniami Prezydenta Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział Prezydentowi, że nie wie, 
czy daje wiarę słowom, które mu przekazano, ale jeśli dostał niepokojący 
sygnał, to na niego reaguje. 

Radny P. Jagielski odniósł się do sytuacji związanej z rozwiązaniem umowy 
z pracownikiem oraz zaprosił na swój następny dyżur wybranych 
naczelników Urzędu Miasta Zgierza. 

Głos zabrała prezes Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 
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i Mieszkaniowej mówiąc o sytuacji na Komisji Rewizyjnej, podczas której 
Przewodniczący tej Komisji krzyczał na Prezydentów. Dodała, że takiego 
traktowania zarówno władz Miasta jak i naczelników nigdy nie widziała. 
Odniosła się także do formy zadawania pytań przez radnych. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca powiedziała, że za wyjątkiem jednego 
z przypadków, zwracając się do naczelników, nigdy nie odmówiono jej 
pomocy i udzielenia informacji. Odniosła się także do sposobu i czasu 
uzyskiwania informacji. 

Radna E. Krzewina powiedziała, że nigdy ze strony pracowników urzędu 
nie spotkała się z niegrzecznością czy jakimiś problemami związanymi 
z udzieleniem jej informacji, o które poprosiła. 

Radny J. Filipowicz w odniesieniu do wspomnianego zachowania Radnego 
Ł. Frątczaka powiedział, że to radni Koalicji Obywatelskiej powołali 
Radnego Ł. Frątczaka na piastowane przez niego stanowisko 
Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i zwrócił się o 
przemyślenie tej decyzji, bo Przewodniczącego zawsze można odwołać 
i powołać osobę, która będzie prezentowała inne standardy. 

Radny Ł. Frątczak powiedział, że przez ostatnie 10 lat nie było 
prowadzonych kontroli przez Komisję Rewizyjną a przytoczone opinie to 
w jego ocenie strach przed jego działalnością. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przeszła do kolejnego punktu porządku 
obrad. 

Pkt 10 Analiza oświadczeń majątkowych radnych i osób 
zobowiązanych do ich złożenia Prezydentowi Miasta Zgierza 

Radny J. Filipowicz zwrócił się do Wiceprzewodniczącej RMZ E. Gacy aby, 
poza trybem, udzieliła głosu obecnym na sali mieszkańcom, pracownikom 
Urzędu Miasta Zgierza. 

Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca powiedziała, że obecnie rozpoczęła już 
procedowanie kolejnego punktu porządku obrad. 

Wiceprzewodniczący P. Jagielski zgłosił wniosek formalny o zarządzenie 
przerwy w obradach sesji. 
Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca przychyliła się do wniosku i ogłosiła 
przerwę w obradach. 

Radny A. Mięsok zaapelował, że wniosek formalny padł, ale należy go 
przegłosować. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że Przewodnicząca RMZ 
może ogłosić przerwę w obradach kiedy chce. 
Wiceprzewodnicząca RMZ E. Gaca ogłosiła przerwę w obradach VI sesji 
Rady Miasta Zgierza. 

Po przerwie. 

Po sprawdzeniu kworum, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wznowił 
obrady VI sesji Rady Miasta Zgierza w punkcie dziesiątym porządku obrad. 

Brak uwag do analizy oświadczeń majątkowych radnych i osób 
zobowiązanych do ich złożenia Prezydentowi Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 11 Analiza stanu przygotowań do opracowania planu ogólnego 
Gminy Miasto Zgierz 

Brak uwag do analizy stanu przygotowań do opracowania planu ogólnego 
Gminy Miasto Zgierz. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 12 Podjęcie postanowienia proceduralnego w sprawie 
wskazania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza w Zgierskim 
Zespole ds. wielkoobszarowych terenów zdegradowanych 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski poprosił Radę o wskazanie 
dwóch przedstawicieli do zespołu ds. wielkoobszarowych terenów 
zdegradowanych. 

Radny K. Karasiński w imieniu Klubu Radnych Koalicji Obywatelskiej 
zgłosił kandydaturę Radnego P. Czekalskiego oraz Przewodniczącego RMZ 
Ł. Wróblewskiego. 

Radny A. Piłacik w imieniu Klubu Radnych Przemysława Staniszewskiego 
zgłosił kandydaturę Radnego J. Filipowicza. 
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Kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski zaproponował, że skoro jest 
trzech kandydatów, to można powołać trzech przedstawicieli. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poprosił o przygotowanie głosowania 
nad podjęciem postanowienia proceduralnego w sprawie wskazania 
przedstawicieli Rady Miasta Zgierza w Zgierskim Zespole ds. 
wielkoobszarowych terenów zdegradowanych z uzupełnionymi nazwiskami 
trzech kandydatów - Ł. Wróblewskiego, P. Czekalskiego i J. Filipowicza. 

Głosowanie w sprawie: podjęcia postanowienia proceduralnego 
w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza w Zgierskim 
Zespole ds. wielkoobszarowych terenów zdegradowanych. 

Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła postanowienie proceduralne Nr 1 
w sprawie wskazania przedstawicieli Rady Miasta Zgierza 
w Zgierskim Zespole ds. wielkoobszarowych terenów 
zdegradowanych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 13 Przyjęcie deklaracji w sprawie powołania Rady Seniorów 
Miasta Zgierza 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazał, że opinia Komisji 
Statutowo-Prawnej była pozytywna a uzasadnienie uzyskało 
autopoprawkę. Omówił projekt deklaracji. Wskazał, że Rada Seniorów 
Miasta Zgierza miałaby charakter społeczny. 

Radny J. Filipowicz zapytał o źródło finansowania Rady Seniorów Miasta 
Zgierza oraz jakie wyliczenia w tym zakresie może przedstawić 
Przewodniczący RMZ. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odpowiedział, że pieniądze na 
funkcjonowanie organu pochodzić będą z budżetu miasta Zgierza, co 
wynika z ustawy. 

Radny J. Filipowicz zapytał, czy Przewodniczący RMZ rozmawiał 
z Prezydentem Miasta Zgierza o środkach na ewentualne funkcjonowanie 
Rady Seniorów Miasta Zgierza. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że zaproponował uchwałę, 
którą Rada Miasta Zgierza podejmie lub nie. Dodał, że omawiana jest 
teraz deklaracja o przystąpieniu do prac, w ramach których Rada będzie 
ustalać te sprawy, o których mówi Radny J. Filipowicz oraz, że sama 
deklaracja nie pociąga za sobą ponoszenia kosztów poza kosztami pracy 
komisji, które są już powołane. 

Radny J. Filipowicz ponowił pytanie, czy Przewodniczący RMZ rozmawiał 
z Prezydentem Miasta Zgierza o środkach na ewentualne funkcjonowanie 
Rady Seniorów Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że nie musi tego robić. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski dodał, że jest to jedynie deklaracja 
kierunkowa, która nie pociąga za sobą na ten moment żadnych kosztów. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem deklaracji. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia deklaracji w sprawie powołania 
Rady Seniorów Miasta Zgierza. 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza przyjęła deklarację nr 1 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie powołania Rady Seniorów Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt 14 Przyjęcie deklaracji w sprawie powołania Rady Kobiet 
Miasta Zgierza 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski omówił projekt deklaracji, 
poinformował, że Komisja Statutowo-Prawna wydała opinię pozytywną do 
projektu deklaracji a uzasadnienie zostało zmienione autopoprawką. 
Poinformował, że na ten moment, jeśli chodzi o finansowanie, sytuacja 
jest taka sama jak podczas deklaracji w sprawie powołania Rady Seniorów 
Miasta Zgierza. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem deklaracji. 
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Głosowano w sprawie: przyjęcia deklaracji w sprawie powołania 
Rady Kobiet Miasta Zgierza 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza przyjęła deklarację nr 2 Rady Miasta Zgierza 
w sprawie powołania Rady Kobiet Miasta Zgierza. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazał obowiązki wynikające 
z nadzoru nad Radą Kobiet Miasta Zgierza Wiceprzewodniczącej RMZ 
E. Gacy. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

Pkt. 15 Podjęcie uchwał w sprawach dróg gminnych 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przekazały że była pozytywna opinia 
Komisji Statutowo-Prawnej z uwagą odnośnie formy ogłaszania podjętej 
uchwały. Uwaga dotyczy wszystkich projektów dróg gminnych. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski omówił projekty uchwał 
w sprawach dróg gminnych a uwagi Komisji Statutowo-Prawnej przyjął w 
formie autopoprawki do wszystkich projektów. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski otworzył dyskusję dotyczącą 
wszystkich projektów uchwał drogowych. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

a) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Dalekiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 352-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Dalekiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 352-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/132/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ulicy Dalekiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

b) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Nowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 353-2024), 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Nowej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu 
(Druk nr 353-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/133/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Nowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

c) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ludowej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 354-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Ludowej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 354-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/134/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Ludowej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

d) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Lotniczej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 355-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały; w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Lotniczej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 355-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/135/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Lotniczej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

e) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława 
Fijałkowskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 
356-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Fijałkowskiego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 356-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
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Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/136/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława 
Fijałkowskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

f) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Długiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 357-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Długiej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu 
(Druk nr 357-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/137/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Długiej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

g) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sokołowskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 358-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Sokołowskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 358-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/138/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Sokołowskiej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

h) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Leopolda Staffa w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 361-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Leopolda Staffa w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 361). 
Wyniki głosowania ZA: 23 PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/139/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Leopolda Staffa w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

i) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Przygranicznej w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 360-2024), 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Przygranicznej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 360-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/140/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Przygranicznej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

j) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Republikańskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 359-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Republikańskiej w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 359-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/141/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Republikańskiej 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

k) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kontrewers 
w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 365-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Kontrewers w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 365-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/142/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Kontrewers w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu. 

I) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława 
Moniuszki oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 364-2024) 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg ul Stanisława Moniuszki w Zgierzu oraz ustalenia jej 
przebiegu (Druk nr 364-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/143/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Stanisława Moniuszki w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 
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m) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bartosza 
Głowackiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 366-
2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Bartosza Głowackiego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 366-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/144/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Bartosza Głowackiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

n) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Romana 
Skupińskiego w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 362-
2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Romana Skupińskiego w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu (Druk nr 362-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/145/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Romana Skupińskiego w 
Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu. 

o) zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Skośnej w Zgierzu 
oraz ustalenia jej przebiegu (Druk nr 363-2024), 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zaliczenia do 
kategorii dróg gminnych ul. Skośnej w Zgierzu oraz ustalenia jej przebiegu 
(Druk nr 363-2024). 
Wyniki głosowania ZA: 23 PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/146/2024 w sprawie 
zaliczenia do kategorii dróg gminnych ul. Skośnej w Zgierzu oraz 
ustalenia jej przebiegu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ogłosił przerwę w obradach VI sesji 
Rady Miasta Zgierza. 

Po przerwie. 

Po stwierdzeniu kworum, Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski wznowił 
obrady VI sesji Rady Miasta Zgierza. 
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Pkt 16 Podjęcie uchwał w sprawach 

Wykaz opinii stanowi załącznik do protokołu. 

a) emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
(Druk nr 373-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski przyjął autopoprawkę do 
projektu uchwały. 

Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela zgłosiła autopoprawkę do projektu 
uchwały. 

Przewodniczący RMZ w imieniu Klubu Radnych Koalicja Obywatelska złożył 
autopoprawkę do projektu uchwały. 

Radna E. Krzewina zwróciła się z prośbą do radnych, aby przyjęli uchwałę 
na kwotę, którą zaproponował Prezydent, podając argumenty 
przemawiające za taką decyzją. 

Radny A. Mięsok zapytał, dlaczego Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej 
składa poprawkę do projektu uchwały skoro nie jest jej autorem oraz 
nadmienił, iż do projektu uchwały o zmiany w niej składa się wniosek. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że jest to normalna 
procedura zgłaszania poprawek do projektu uchwały. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski wyjaśnił powody, dla których 
konieczne jest podjęcie uchwały w takiej formie, jaką zaproponował. 

Radny J. Filipowicz powiedział, że kwota 26 milionów złotych pomoże spiąć 
budżet tak, aby Miasto mogło normalnie funkcjonować. Przedstawił swoje 
stanowisko w tej kwestii. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że budżet Miasta jest na 
minusie i nie powinno się więcej zadłużać, nawiązał do informacji RIO 
z czerwca br. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał radną E. Krzewinę czy wie, 
jakie jest zadłużenie Miasta. Następnie odniósł się do stanu zadłużenia 
Miasta. 
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Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela powiedziała, że Miasto może się zadłużać 
na inwestycje oraz wydatki bieżące. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że wiele sąsiadujących 
miast ze Zgierzem ma nadwyżkę budżetową. Wyraził opinię, iż Miasto nie 
ma środków na wydatki. 

Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela powiedziała, że Miasto nie straciło 
płynności finansowej, nie ma też zaciągniętego kredytu na finansowanie 
deficytu w budżecie. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski zgodził się z wypowiedzią 
Skarbnika. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
wnioskiem wprowadzenia poprawki do projektu uchwały. 

Wyniki głosowania ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 9, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza przyjęła poprawkę do projektu uchwały. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały; w sprawie emisji obligacji 
oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 373-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 3, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/147/2024 w sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu. 

b) zmieniająca uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z 
dnia 22 października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 374-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Radny K. Karasiński wygłosił stanowisko Klubu Radnych Koalicja 
Obywatelska na temat obligacji zaciągniętych przez Miasto. 
Radny A. Mięsok powiedział, że to nie z winny Miasta jest obniżona 
subwencja oświatowa o 14 milinów złotych oraz reforma podatkowa, która 
została zmniejszona o 53 miliony złotych. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski odniósł się do wypowiedzi radnego A. 
Mięsoka, zwracając uwagę na kwotę wpływu z podatków do budżetu. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski nawiązał do uwagi 
Przewodniczącego RMZ, wspominając o tym, iż wydatki na oświatę 
wzrosły o 20%. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że koszt rolowania 
obligacji wynosi 700 tysięcy złotych. Zapytał, jaki będzie koszt spłaty dla 
20 i 26 milionów złotych. 

Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela powiedziała, że dla kwoty 26 milionów 
złotych byłyby to koszty około 25 milionów złotych. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic powiedział, że są to kolejne koszty 
obciążające mieszkańców. Rolowanie to jest brak możliwości spłaty 
bieżących zobowiązań. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że jeżeli rząd wprowadza 
zmiany podatkowe i będzie się to wiązało z mniejszymi wpływami do 
budżetu to należy się do tego dostosować. W dalszej części wypowiedzi 
poruszył temat rolowania obligacji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski powiedział, że jeżeli WPF się nie spina 
to Miastu grozić może program naprawczy. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniającej uchwałę 
Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 22 października 2013 r. 
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 
i wykupu (Druk nr 374-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/148/2024 zmieniającą 
uchwałę Nr XLI/454/13 Rady Miasta Zgierza z dnia 
22 października 2013 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu. 
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c) zmieniająca uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza 
z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 375-2024), 

Brak zgłoszeń w dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniającej uchwałę Nr 
IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 maja 2019 r. w sprawie 
emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania i wykupu 
(Druk nr 375-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/149/2024 zmieniającą 
uchwałę Nr IX/98/2019 Rady Miasta Zgierza z dnia 30 maja 2019 
r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 
i wykupu. 

d) zmieniająca uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza 
z dnia 24 września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad 
ich zbywania, nabywania i wykupu (Druk nr 376-2024), 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniającej uchwałę 
Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 września 2020 r. 
w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich zbywania, nabywania 
i wykupu (Druk nr 376-2024). 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/150/2024 zmieniającą 
uchwałę Nr XXV/318/2020 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 
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września 2020 r. w sprawie emisji obligacji oraz zasad ich 
zbywania, nabywania i wykupu. 

e) zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 
2024 w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu (Druk nr 377-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Wiceprzewodniczący RMZ T Dziedzic zapytał o nadwyżkę deficytu na 
koniec września i jaka jest planowana na koniec roku. 

Skarbnik G. Mela powiedziała, że na koniec kwartału jest około 8 milionów 
deficytu bieżącego, z kolei na koniec roku kwota deficytu będzie zależała 
od zrealizowanych wydatków. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zmiany budżetu 
i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 w zakresie zadań własnych 
i zadań z zakresu administracji rządowej zleconych miastu (Druk nr 377-
2024), 

Wyniki głosowania ZA: 7, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 12, BRAK 
GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/151/2024 w sprawie 
zmiany budżetu i zmian w budżecie miasta Zgierza na rok 2024 
w zakresie zadań własnych i zadań z zakresu administracji 
rządowej zleconych miastu. 

f) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-
2042 (Druk nr 378-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zmian w 
Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042 (Druk nr 
378-2024), 
Wyniki głosowania ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 13, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/152/2024 w sprawie 
zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2024-2042. 

g) zmiany uchwały Nr LV/764/2022 Rady Miasta Zgierza z dnia 
24 listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawek i zwolnień w 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Zgierza (Druk nr 379-
2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Radny K. Karasiński złożył wniosek o zmianę zapisów w projekcie uchwały. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odniósł się do wniosku złożonego 
przez radnego K. Karasińskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ustosunkował się do proponowanych 
stawek podatku. Dodał, iż potrzebne są pieniądze w budżecie Miasta. 

Radny Ł. Frątczak wspomniał o spotkaniu w Regionalnej Izbie 
Obrachunkowej i dodał, iż spółki Miasta finansowo mają się dobrze, a 
Miasto się zadłuża. 

Prezes Zarządu Wod-kan Zgierz R. Gajda powiedział, że rzeczywiście 
najbardziej tymi zmianami zostanie dotknięta spółka. Dodał, iż po 
wyliczeniach kwota podatku będzie wynosić około 2 milionów 800 tysięcy 
złotych, będzie on płacony co miesiąc, czyli 233 tysiące 300 złotych, tyle 
będzie wpływać do budżetu Miasta. 

Radny K. Karasiński powiedział, że wszystkie spółki Miasta powinny teraz 
wspierać budżet Miasta. 

Radny P. Czekalski zapytał o koszt nabycia przez spółkę zakładu utylizacji 
odpadów komunalnych oraz zbycia późniejszego przez spółkę zakładu 
utylizacji odpadów komunalnych. 
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Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic poruszył temat stawek podatkowych. 
Dodał, iż GUS podał, że stawki w porównaniu do ubiegłego roku średnio 
wzrosły o 2,7%. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski wyraził swoją opinię w sprawie 
propozycji radnych z Koalicji Obywatelskiej w sprawie podatków. 
Następnie poruszył temat powiększającej się Rady Nadzorczej spółki Wod-
kan oraz innych kwestii związanych ze spółką. 

Radny RMZ J. Filipowicz powiedział, że zapewne proponowane przez 
radnych z Koalicji Obywatelskiej poprawki przejdą, ale będą one miały 
bezpośredni wpływ na mieszkańców. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski w kilku zdaniach odniósł się do 
propozycji zmian zgłoszonych przez radnych z Koalicji Obywatelskiej. 

Prezes Zarządu Wod-kan Zgierz R. Gajda poinformował radnego 
P. Jagielskiego, iż materiały, o które wnioskował są przygotowane. Dodał, 
iż spółka nie uchyla się od płacenia podatków, obecnie podatek od 
nieruchomości wynosi milion 400 tysięcy złotych. Udzielił odpowiedzi na 
pytanie radnego P. Czekalskiego informując, iż sprzedaż zakładu wesprze 
budżet spółki w kwocie 6 milionów złotych. Poruszył temat budżetu spółki. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski zapytał, jak wyglądałyby stawki za 
wodę w przypadku, gdyby RMZ podjęła teraz uchwałę, a z dniem 1 
stycznia 2025 r. ją zmieniła. 

Radny P. Czekalski zapytał, kto był nabywcą zakładu utylizacji odpadów 
komunalnych i czy mógłby przedstawić wynik finansowy spółki za 2023 r. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski zapytał o polepszacz gleby i jego 
wpływ na budżet spółki. 

Radny J. Filipowicz poruszył temat otrzymanego mandatu i związku 
z wpływem do budżetu. 
Prezes Zarządu Wod-kan Zgierz R. Gajda powiedział, że nabywcą została 
firma M&N Holding. Dodał, iż sprawozdanie finansowe na pewno będzie 
omawiane na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej RMZ, jeżeli chodzi o wynik 
finansowy to wynosił on 147 tysięcy złotych. Nadmienił, iż taryfy są 
ustalane na 3 lata według obowiązujących przepisów. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski ponownie poruszył temat stawek taryf. 
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Prezes Zarządu Wod-kan Zgierz R. Gajda powiedział, że nie analizował 
szczegółowo ustawy o podatkach i opłatach lokalnych, ale z tego co się 
orientuje to nie można w ciągu roku podatkowego zmienić stawki. 

Wiceprzewodniczący RMZ P. Jagielski powiedział, że zysk za 2022 r. 
wynosił milion sześćset siedem tysięcy czterysta złotych. Wyraził swoją 
opinię w sprawie zmiany stawki taryf. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
poprawką do uchwały. 

Głosowano w sprawie poprawki do uchwały. 

Wyniki głosowania ZA: 11, PRZECIW: 6, WSTRZYM. SIĘ: 4, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie zmiany uchwały 
Nr LV/764/2022 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 listopada 2022 r. w 
sprawie ustalenia stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Zgierza (Druk nr 379-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 6, WSTRZYM. SIĘ: 5, BRAK 
GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1. 
Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/153/2024 w sprawie 
zmiany uchwały Nr LV/764/2022 Rady Miasta Zgierza z dnia 24 
listopada 2022 r. w sprawie ustalenia stawek i zwolnień w 
podatku od nieruchomości na terenie miasta Zgierza. 

h) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych (Druk nr 371-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały 
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Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych (Druk nr 
371-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 11, WSTRZYM. SIĘ: 1, BRAK 
GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza nie podjęła uchwały w sprawie 
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych. 

i) ustalenia stawek opłaty targowej, określenia inkasenta, 
wynagrodzenia za inkaso oraz zasad poboru i przekazywania 
opłaty targowej na terenie miasta Zgierza (Druk nr 372-2024), 

Projekt uchwały omówiła Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela. 

Wiceprzewodniczący RMZ T. Dziedzic zapytał, o ile wzrosła stawka. 

Skarbnik Miasta Zgierza G. Mela powiedziała, że stawka wzrosła około 
20%, czyli zamiast 10 złotych jest 12 złotych. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: w sprawie ustalenia stawek 
opłaty targowej, określenia inkasenta, wynagrodzenia za inkaso oraz 
zasad poboru i przekazywania opłaty targowej na terenie miasta Zgierza 
(Druk nr 372-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 15, PRZECIW: 3, WSTRZYM. SIĘ: 2, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/154/2024 w sprawie 
ustalenia stawek opłaty targowej, określenia inkasenta, 
wynagrodzenia za inkaso oraz zasad poboru i przekazywania 
opłaty targowej na terenie miasta Zgierza (Druk nr 372-2024), 

j) ważności wyborów Rady Osiedla Rudunki w Zgierzu (Druk nr 
369-2024), 

Projekt uchwały omówił Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł 
do głosowania nad projektem uchwały. 

27 



Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie ważności 
wyborów Rady Osiedla Rudunki w Zgierzu (Druk nr 369-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/155/2024 w sprawie 
ważności wyborów Rady Osiedla Rudunki w Zgierzu. 

k) wyrażenia zgody na dokonanie przez Gminę Miasto Zgierz 
darowizny prawa własności nieruchomości gruntowych 
położonych w Zgierzu przy ul. Wiosny Ludów 5, ul. Wiosny Ludów 
38-44, ul. Wiosny Ludów 50, ul. Wiosny Ludów 52, ul. Wiosny 
Ludów 54, ul. Wiosny Ludów 56, ul. Wiosny Ludów 58, ul. Wiosny 
Ludów 72, ul. Wiosny Ludów 73, ul. Wiosny Ludów 73-75, ul. 
Wiosny Ludów 77, ul. Wiosny Ludów 79-81, na rzecz Powiatu 
Zgierskiego (Druk nr 380-2024), 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na dokonanie przez Gminę Miasto Zgierz darowizny prawa własności 
nieruchomości gruntowych położonych w Zgierzu przy ul. Wiosny Ludów 5, 
ul. Wiosny Ludów 38-44, ul. Wiosny Ludów 50, ul. Wiosny Ludów 52, ul. 
Wiosny Ludów 54, ul. Wiosny Ludów 56, ul. Wiosny Ludów 58, ul. Wiosny 
Ludów 72, ul. Wiosny Ludów 73, ul. Wiosny Ludów 73-75, ul. Wiosny 
Ludów 77, ui. Wiosny Ludów 79-81, na rzecz Powiatu Zgierskiego (Druk nr 
380-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0. 

Rada Miasta Zgierza podjęła uchwałę nr VI/156/2024 w sprawie 
wyrażenia zgody na dokonanie przez Gminę Miasto Zgierz 
darowizny prawa własności nieruchomości gruntowych 
położonych w Zgierzu przy ul. Wiosny Ludów 5, ul. Wiosny Ludów 
38-44, ul. Wiosny Ludów 50, ul. Wiosny Ludów 52, ul. Wiosny 
Ludów 54, ul. Wiosny Ludów 56, ul. Wiosny Ludów 58, ul. Wiosny 
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Ludów 72, ul. Wiosny Ludów 73, ul. Wiosny Ludów 73-75, ul. 
Wiosny Ludów 77, ul. Wiosny Ludów 79-81, na rzecz Powiatu 
Zgierskiego. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski Przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

I) wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do 
złożenia wniosku o dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa 
modernizacja energetyczna budynków komunalnych na terenie 
Gminy Miasto Zgierz" w ramach naboru w trybie 
pozakonkursowym dla działania FELD.02.02 Odnawialne źródła 
energii - ZIT Łódzki Obszar Metropolitarny w ramach programu 
regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 
(Druk nr 370-2024), 

Projekt uchwały omówił Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski. 

Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podjęcia uchwały: w sprawie wyrażenia zgody 
na przystąpienie Gminy Miasto Zgierz do złożenia wniosku o 
dofinansowanie projektu pn. „Kompleksowa modernizacja energetyczna 
budynków komunalnych na terenie Gminy Miasto Zgierz" w ramach 
naboru w trybie pozakonkursowym dla działania FELD.02.02 Odnawialne 
źródła energii - ZIT Łódzki Obszar Metropolitarny w ramach programu 
regionalnego Fundusze Europejskie dla Łódzkiego 2021-2027 (Druk nr 
370-2024), 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 0. 

m) zmieniająca uchwałę Nr V/128/2024 w sprawie kierunków 
działania Prezydenta Miasta Zgierza zmierzających do określenia 
warunków i możliwości przeprowadzenia rekultywacji, położonego 
w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów innych niż 
niebezpieczne i obojętne (Druk nr 381-2024, Druk nr 383-2024) 

Projekt uchwały omówił Zastępca Prezydenta Miasta Zgierza B. Bączak. 
Brak dalszych zgłoszeń do dyskusji. 
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Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do głosowania nad 
projektem uchwały. 

Głosowano w sprawie podiecia uchwały: zmieniająca uchwałę Nr 
V/128/2024 w sprawie kierunków działania Prezydenta Miasta Zgierza 
zmierzających do określenia warunków i możliwości przeprowadzenia 
rekultywacji, położonego w Zgierzu zamkniętego składowiska odpadów 
innych niż niebezpieczne i obojętne (Druk nr 381-2024, Druk nr 383-
2024), 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Głosowano w sprawie: zdiecia z porządku obrad projektu uchwały 
z lit. n. 

Wyniki głosowania: ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYM. SIĘ: 0, BRAK 
GŁOSU: 4, NIEOBECNI: 0. 

Wniosek został przyjęty, a tym samym Rada Miasta Zgierza bezwzględną 
większością głosów zdjęła z porządku obrad projekt uchwały z punktu 16 
lit. n. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

17. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Zgierza z prac między 
sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Radny P. Czekalski odniósł się do wzmianki dotyczącej przygotowań do 
posiedzenia Rady Gospodarczej planowanej na dzień 25 października br. -
zapytał, jaki jest temat posiedzenia Rady Gospodarczej. Dodał, że Radni 
powinni być wcześniej informowani o tego typu wydarzeniach. Zapytał 
także, czego dotyczyło spotkanie z prezesem Fundacji Rozwoju 
Przedsiębiorczości i jakie były jego efekty. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski przekazał, że uczestnictwo 
Prezydenta podczas posiedzenia Rady Gospodarczej związane było 
z wytycznymi dotyczącymi działania związanego z „Młodymi w biznesie", 
wsparcia dla pracowników i pracodawców w charakterze działań 
Powiatowego Urzędu Pracy, kwestii związanych z realizacją kolejnego 
cyklu informacji dotyczących Nagrody Rajmunda Rembielińskiego, czyli 
corocznego Święta Przedsiębiorczości w Zgierzu. 
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Radna N. Wojtera zapytała, czy są już jakieś informacje odnośnie 
wyprawki dla niemowlaka - temat zgłoszony był przez Komisję Zdrowia 
i Pomocy Społecznej. 

Radny K. Karasiński zapytał, czy Prezydent przewiduje, aby Radę Biznesu 
przy Prezydencie Miasta Zgierza rozszerzyć o Przedstawiciela Rady Miasta 
Zgierza. 

Prezydent Miasta Zgierza P. Staniszewski odpowiedział, że w kwestii 
rozszerzenia Rady Biznesu nie wyklucza takiej możliwości, co do wyprawki 
dla niemowląt- ustalenia są w toku. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

18. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Zgierza 
z działalności między sesjami 

Materiał stanowi załącznik do protokołu. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski dodał, że w jego informacji zabrakło 
wzmianki o uczestnictwie w pogrzebie pani Aleksandry Kapczyńskiej. 

Brak zgłoszeń do dyskusji. 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski przeszedł do kolejnego punktu 
porządku obrad. 

19. Ogłoszenia i komunikaty Przewodniczącego RMZ 

Przewodniczący RMZ Ł. Wróblewski poinformował, że kolejna sesja 
zwołana jest na dzień 28 listopada 2024 r. Poinformował, że 1 listopada 
Towarzystwo Przyjaciół Zgierza organizuje kwestę na cmentarzach po 
czym przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

20. Zamknięcie obrad sesji 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący RMZ 
Ł. Wróblewski zamknął obrady VI sesji Rady Miasta Zgierza. 

Protokołowały: 
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